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notícies, opinió enquesta
Notícies dels 4 cantons

— A rran  de les bones actuacions 
dels nostres equips de futbol, sem
bla que hi ha hagut un augment de 
les telefonades des de M adrid  a la 
Vall de Cam prodon. Es deu tractar 
de possibles fitxatges? Esperem que 
no se'ns emportin els millors homes.

— Un grup de gent de Cam pro
don està treballant en la confecció 
d'uns gegants i una m ulassa. A le r
ta !, que han de p assar per sota del 
Pont Nou.

— Es comenta per la Vall que la 
veritab le raó de la desaparic ió  del 
fo rtí de davant de la Creu Roja té 
més a veure amb les queixes d 'a l
guns sectors per la cam panya del 
«Póntelo, pónselo» que am b la ne
cessitat de construir una vorera d 'ac
cés a l'escola.

— A  causa del constant canvi de 
color del rellotge del poble, au g 
menten els dubtes sobre si les cam 
panades d'aquest cap d'any les veu
rem blanques, taronges o verdes. O  
potser hi ha algun nou color? Sem 
pre és un a l·lic ie n t...

— El 22 de desembre s'inaugu
rà al Pavelló Polisportiu, la Q uina 
Popular que es perllongarà als dies 
29  de desembre i 5 de gener, sort!

— També o rgan itzat per la Unió 
Esportiva Cam prodon, el d ia de fi 
d 'any, hi haurà a l Pavelló Revetlla- 
Ball amb el conjunt veri vols grup.

— La Puríssima ens ha portat una 
bona nevada que, a feg ida a la 
base d'uns dies enrera , fa preveure 
una bona tem porada de neu.

Si no se l'emporta el vent.

Des d'aquesta secció obrim les portes del 
PONT NOU a l'opinió del lector.
Preguem que les cartes siguin breus.

En Valencià per favor
Fa uns dies, pel «telediario» de la 

televisió de M adrid , van fer referèn
cia a ls actes commemoratius del 
cinc-cents an iversari de l'edició de 
Tirant lo Blanc a la ciutat de V alèn
c ia , definint el llibre de Joanot M ar
torell, com un llibre en cata là  qua li
ficat per Cervantes com «el millor 
llibre de cava lle ria» . Em va sorpren
dre la defin ició del Tirant feta per 
la locutora de TVE com de «llibre en 
ca ta là » . A fortunadam ent al final 
del «Telediario» va dem anar discul
pes i va correg ir que el llibre era en 
valencià i no en cata là  com havia 
dit.

Aquests errors no s'haurien de

Eroduir; després de 15 anys de lli- 
ertats tothom hauria de tenir ben 

c la r que a més del ga llec, vasc, cas
tellà i ca ta là  a Espanya hi ha altres 
llengües com la va len c ian a , la m a
llo rqu ina , o l'and a lusa . O i aue a 
ningú se li acud iria  d ir dels llibres 
editats en m exicà , argentí, cubà o 
x ilè  que son llibres en castellà o es
p a n y o l? . Doncs a veu re  si 
n'aprenem!

enquesta:
Creus que la construcció del 
Túnel de Bianya seria positi
va per a la Vall de Cam
prodon?

C O N S O L  ROTA 
(mestressa de casa)

S í, molt bo, i tant! Encara  que no 
fós bo pels turistes, si més no per no
saltres.

PATLLARI G A R C IA  

(G u a rd ia  U rbà)

Serà molt bo. Per an ar a G irona es
tarem un moment.

A N S E LM O  
B ER TR A N  

(en Vedella) 
fuster

S í, molt positiu perquè potencia
rà el turisme de gent de G iro na . 
V indrà més gent, encara que només 
sigui a p assar el diumenge. A  més, 
el Capsacosta a l'hivern, amb la neu 
i la bo ira , és molt perillós. Actual
ment és molt més fàcil an a r a Ripoll 
que a O lot.

E S T E V E  LLO S A D A  
(Botiga de Can França) (pells)

Serà molt positiu, ja que nosaltres 
som de la província de G irona però 
estem molt incomunicats amb G iro 
na. A  més, per la part comercial 
serà bo perquè vindrà gent d 'a llà . 
A ra  només venen de Barcelona.

IS ID R E
FO R T U N Y
(Estiuejant

d'estiu
hivern)

S í, perquè pujarà molta gent d 'a l
tres llocs, hi haurà més ambient i, a 
més a més podrem a n a r d 'escapa
da a la p latja  més sovint.

M A R IA  
PA STO RET 

i S O LÀ  
botiga 

«la poma»

I tant que sí! Pujarà gent de G i
rona i de la Costa B rava . A  més, el 
Capsacosta està molt malament. 
Però sembla que no hi ha prou pres
supost...
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